
 

 
MsZ č.17, 29.12.2009 

Strana 1 z 8 

 

Z á p i s n i c a    č.  17 
napísaná na riadnom zasadnutí mestského zastupiteľstva vo Vrbovom,  

konaného 29. 12. 2009 o 16.15 hod. na Mestskom úrade vo Vrbovom 

 

 

Prítomní:    11 poslanci a primátor mesta podľa prezenčnej listiny 

                         

Neprítomní: Ing. Peter Nižnanský, Mgr. Silvester Boškovič 

 

Prizvaní:    vedúci útvarov Mestského úradu Vrbové  

     

Program: 

 

1. Otvorenie, voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice, pracovného predsedníctva 

a zapisovateľky  

2. Kontrola plnenia uznesení   

3. Dopyty občanov 

4. Rozpočet mesta na rok 2010 

5. Príspevok na letný medzinárodný kemp 

6. Dodatok k štatútu mesta 

7. Rôzne 

8. Dopyty a interpelácie poslancov 

9. Návrh na uznesenie 

10. Záver 

 

1. Otvorenie, schválenie návrhovej komisie, overovateľov zápisnice, pracovného 

predsedníctva MsZ a zapisovateľky 
 

Dnešné riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva otvoril a viedol primátor mesta Dr. Ivan 

Borovský, ktorý na úvod privítal všetkých prítomných. Rokovanie mestského zastupiteľstva začalo 

za prítomnosti 10 poslancov, plénum bolo uznášaniaschopné. Neskôr ešte prišiel ďalší 1 poslanec. 

 

Do návrhovej komisie boli navrhnutí a schválení poslanci: predseda – Ing. Jaroslav Tomčík, 

členovia – Ing. Daniela Dalošová a Jozef Bukovčák. 

prítomných: 10 

za: 9                                                  proti: 0                                     zdržal sa: 1 

          

Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí a schválení poslanci: Ing. Ján Jánoška a Anton 

Červeňanský. 

prítomných: 10                                                                                                                       

za: 9                               proti: 0                                         zdržal sa: 1 

 

Za zapisovateľku bola navrhnutá a schválená Mária Sabová, pracovníčka mestského úradu. 

prítomných: 10 

za: 10                                                              proti: 0                                                      zdržal sa: 0 

 

Do pracovného predsedníctva boli navrhnutí a schválení: PaedDr. Ivan Borovský, Ing. Ján 

Prievozník, JUDr. Mária Gajňáková a PaedDr. Patrik Kýška. 

prítomných: 10 

za: 9                                                 proti: 1                                              zdržal sa: 0 
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Potom primátor predložil k schváleniu program dnešného riadneho zasadnutia uvedený na 

pozvánke. 

prítomných: 10 

za: 10                        proti: 0                                 zdržal sa: 0  

   

2. Kontrola plnenia uznesení  
 

 Kontrolu plnenia uznesení vykonal Dr. Kýška. Je priložená k originálu zápisnice. 

Ing. Jánoška mal dotaz, kedy bude predložená správa o nesplnených uzneseniach. Primátor 

povedal, že v januári ju predloží Dr. Kýška. 

 

3. Dopyty občanov 
 

p. Šlauková – kedy jej bude vyplatený preplatok a kedy sa urobí nové vyúčtovanie za I.-III./2008? 

Dr. Borovský – všetci, ktorí mali správcovstvo vo Vetese a dali požiadavky Dr. Volárovi, boli 

peniaze vyplatené. Vaša požiadavka je bezpredmetná. 

Mgr. Sitárová vysvetlila, že požiadavka p. Šlaukovej nie je schopná postúpenia. Tí občania, ktorí 

potvrdili pohľadávku, súhlasili so započítaním, boli urobené zmluvy s nimi o postúpení 

pohľadávky. Pani Šlauková pohľadávku nepotvrdila. Bolo spísaných cca 180–200 zmlúv 

v celkovej sume cca 1,1 mil. Sk. 

Dr. Borovský – k tomu vyúčtovaniu – písali sme požiadavky, odpísali nám, že sme zaradení do 

harmonogramu, ale musíme počkať. 

p. Šlauková – na TA3 ste povedali, že všetci občania boli uspokojení. 

Dr. Borovský – tí občania, ktorí potvrdili započítanie pohľadávok, tým boli peniaze vyplatené. 

p. Šlauková – s vyúčtovaním som nesúhlasila, lebo sa mi zdalo prehnané. 

Dr. Borovský – domáhajte sa na súde a nie na každom rokovaní MsZ toto otvárate. 

•  

Ing. Jánoška – na minulom MsZ som hovoril o diere 30 cm pred obchodom Kuric, ešte je tam 

stále. 

Dr. Borovský – p. Záhorec sľúbil, že to odstráni. 

p. Záhorec – nevedel som, kde to je, ale zajtra to bude zahrnuté. 

•  

Ing. Jánoška – manželia Kupkovci a parkovanie vozidiel, 

Ing. Prievozník – na 21. 12. 2009 bolo zvolané rokovanie s tou firmou, nedostavili sa. Bol urobený 

záznam, spísané požiadavky k parkovaniu. Bude im to odoslané. 

Ing. Jánoška – veď tu existuje VZN a sankcie ... Tie vozidlá majú nad 3,5 t. 

Ing. Keller – na Krížnej ul., Mieru – parkuje tam autobus, Zrejme to je ich reakcia, preto tam aj oni 

parkujú. Nepovažujem to za vyriešené. 

Ing. Kramárik – autobus má nápis Coca–Cola, nasadal doňho p. Bublávek. 

p. Rakús – on tam stával, aj keď robil na SAD. Na Mierovej ul. boli znovu tie autá, aj pred školou. 

Robia si čo chcú. Už je to tri mesiace, čo sa p. Kupková bola na to informovať. 

Dr. Borovský – ja, viceprimátor, Mgr. Sitárová a náčelník MsP – si k tomu sadneme a nájdeme 

riešenie. 

•  

p. Halama – dať pokuty, „papuče“... 

Dr. Borovský – keď nie je možné nadviazať komunikáciu s firmou a jedná sa o autá nad 3,5 t – 

využiť možnosť nasadenia blokovacieho zriadenia. 

Ing. Keller – treba si preveriť, či ešte platí, že pri vybavovaní živnosti musí uviesť, kde bude 

parkovať. 

•  

Ing. Jánoška – riešenie situácie na Nám. Emanuela... 
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Ing. Prievozník – bola daná odpoveď od Ing. Plačku. Boli urobené opatrenia a je to všetko 

v zmysle zákona. 

Dr. Borovský – na cestu II. triedy nemôžeme požiadať o značku zákazu vozidlám nad 3,5 t. 

Ing. Prievozník – jednoznačne boli dané  z okresného dopravného inšpektorátu, keď budú všetky 

značky osadené, tak situácia bude značná, bude to doriešené. Pán Záhorec nestihol všetky tie 

značky osadiť, bolo nepriaznivé počasie. 

Ing. Jánoška – dokedy budú čakať, prečo sa nedodržujú náležitosti p. Burana, ktoré on navrhol? 

Žiadam o sprístupnenie materiálov od p. Burana – komplet. Tak, aby to bolo zrozumiteľné. Chcem 

to ukázať tým ľuďom. 

Ing. Prievozník – je to u Ing. Plačku. 

Ing. Jánoška – chcem vedieť termín, dokedy to dopravné značenie bude doriešené. 

Dr. Borovský – do konca marca 2010. 

•  

Ing. Jánoška – vývoz žúmp – ako to majú riešiť občania? 

Dr. Borovský – hovorili sme o 2–3 možnostiach. Ja keď požiadam Prašník, tak v priebehu 3–5 dní 

to vyvezú. 

p. Záhorec – robili to aj Borovce. 

Ing. Jánoška – Borovce to pre Vrbové nerobia. 

p. Halama – koľko ľudí je napojených na Vinohradníckej a Sasinkovej ul.? 

Dr. Borovský – kanalizácia je a napojených je len zopár. Bude sa budovať kanalizácia, ale sú 

problémy s pozemkami. Občania nesúhlasia, aby cez ich pozemky šla kanalizácia. V marci by mal 

byť podaný projekt. 

Ing. Jánoška – treba nájsť riešenie a nie brať peniaze. Čo mám povedať p. Kubalovej? 

Dr. Borovský – to si musí občan poriešiť sám, nie mesto. 

•  

Ing. Duračka – ten rybársky kanál – nedá sa spustiť? 

Ing. Prievozník – musel by sa kúpiť nový prijímač a preschváliť potom v MsZ novú štruktúru. Sú 

tam ale problémy, firma Asnet si neplní povinnosti. 

Ing. Jánoška – kto je vlastníkom? Na Piešťanskej ceste je už dávno rozbitá skrinka. Ak si neplní 

povinnosti, konať v zmysle zmluvy. 

Dr. Borovský – na ekonomickej komisii bol návrh vytvoriť príspevkovú organizáciu. Stálo by to za 

to, že by sa tam robili aj iné veci, napr. webová stránka ap. 

Ing. Jánoška – nie je to nič problematické, zložité. Problémy treba riešiť, ale na zastupiteľstve. 

•  

Ing. Keller – každú chvíľu vypadávajú programy. Sú tu aj pripomienky občanov k schádzaniu 

mládeže pri Kostole sv. Gorazda. Možno MsP by mohla viac tadiaľ chodiť na obhliadku. 

 

4. Rozpočet mesta na roky 2010–2012 
 

 V zmysle zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v platnom znení predložila 

Ing. Kráľová návrh programového rozpočtu na roky 2010–2012. Návrh rozpočtu ja zostavený ako 

vyrovnaný, rozpočtové príjmy a výdavky predstavujú sumu vo výške 5,540 mil. €. Je to návrh 

a záleží od MsZ, či sa a ako bude ešte upravovať. 

K návrhu rozpočtu dala stanovisko aj hlavná kontrolórka. Rozpočet je v súlade so všetkými 

právnymi predpismi, je nastavený reálne a odporúča rozpočet schváliť. 

Stanovisko komisie pre financie, majetok mesta a podnikanie: odporúča programový rozpočet na 

roky 2010–2012 schváliť. 

 

Rozpočet: 

Ing. Jánoška – ochrana pred požiarmi – bol návrh na ekonomickej komisii navýšiť. Financie by sa 

našli zrušením odmien hlavnej kontrolórky. Bol navýšený plat pre primátora na 1,25–násobok. Sú 

tu dve možnosti na ušetrenie finančných prostriedkov. Od jeho platu sa odvíja plat prednostu 
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a viceprimátora. Vedenie mesta tak pocíti to, čo pocítilo 571 domácností, ktoré nedostali vyplatené 

preplatky z Vetesu. A za ten Vetes nesie zodpovednosť vedenie mesta alebo súčasné predsedníctvo 

MsZ. 

Dr. Borovský – ja som nedostal za posledné dva roky odmenu. A keď som dostal pred troma 

rokmi, polovicu som odniesol na ECAV. Do konca volebného obdobia neprijmem odmenu. A že 

nič  nerobíme? 102 mil. Sk sa vybavilo z eurofondov, od župana 1 mil. Sk na kúriu, 4 mil. Sk na 

strechu II. ZŠ, z rezervy predsedu vlády cez splnomocnenca pre šport na ihrisko, 2x380 tis. Sk 

z MF SR. Veď nie každý dostane tieto fin. prostriedky. Ale je tu návrh, môžete sa vyjadriť. 

Ing. Kramárik – čo sa týka záležitostí vedenia mesta aj hl. kontrolórky sú v poriadku. Sú to 

subjektívne názory p. poslanca Ing. Jánošku. 

Ing. Jánoška – je to názor poslanca, zvoleného z vôle ľudí. Háji záujmy obce a obyvateľov a hľadá 

kde je možnosť získať peniaze. Aby boli prostriedky prerozdelené efektívne. Ide mi o verejný 

záujem a o efektívne prerozdelenie financií. A čo sa týka vyplácania odmien, za rokovania MsZ 

a komisie, neboli mi všetky vyplatené, konkrétne za december 2006. 

Dr. Kýška – k tomu dec. 2006 sa vyjadriť nevie, iba odkedy robím tieto vyúčtovania ja. Posledné 

zasadnutie v tom polroku ide do vyúčtovania ďalšieho polroka. 

Ing. Keller – podľa novely zákona 369 sa odmeny poslancov budú vyplácať podľa platu primátora? 

Načo sa robil balíček opatrení? 

Dr. Gajňáková – môj plat sa odvíjal od priemernej mzdy v nár. hospodárstve. Ja som povedala, že 

ak mi tie odmeny MsZ odoberie, nebudem mať s tým problém, vzdám sa ich, ak to mesto vytrhne. 

Okrem práce kontrolórky robím aj iné. Boli problémy s Vetesom, od ktorého dávali iní ruky preč. 

Dr. Borovský – bol tu návrh Ing. Jánošku, 

Ing. Jánoška –  zrušenie uznesení č. 6/XII/2006 (1,25–násobok platu primátora), je možné 

primátorovi odsúhlasiť odmenu. 

Dr. Borovský – trvám na tom, že sa vzdávam odmeny. 

Ing. Jánoška – zrušenie uznesenia 87/VII/2007 – mesačná odmena hl. kontrolórke 20 % s tým, že 

takisto jej je možné odmenu hocikedy odsúhlasiť, 

Ing. Kráľová – hl. kontrolórka má ½ pracovný úväzok a kontroluje vo všetkých zariadeniach, 

v ktorých je mesto zriaďovateľom. 

Dr. Gajňáková – veľa vecí sa robí aj bez zápisu, konzultujú sa. Do správy sa niektoré veci ani 

nedávajú. Aj s Ing. Kráľovou sme pracovali veľa na tom Vetese. 

Ing. Jánoška – zneužitie právomoci verejného činiteľa týkajúce sa TKR – oznámenie o výsledku 

trestného oznámenia. Žiada zaradiť tento bod do budúceho MsZ a spolu s tým prerokovať aj 

možnosti ďalšieho prevádzkovania TKR. 

Ing. Prievozník – je to uzatvorená vec, načo to otvárať. 

Ing. Jánoška – sprístupniť všetky faktúry s M–Elektronikom za celé obdobie od r. 2002 – žiada hl. 

kontrolórku. A akým spôsobom bola uzatvorená spolupráca s touto firmou. Dohodneme si termín, 

spôsob. 

Primátor predložil k hlasovaniu na návrh Ing. Jánošku zrušenie uznesenia č. 87/VII/2007. 

Ing. Keller – načo nám bol predkladaný ten balíček opatrení. Ja nie som teraz pripravený hlasovať 

o tomto. 

Dr. Borovský – 3,6 mil. Sk sme dostali, do 31. 3. 2010 ich máme zúčtovať. 40 mil. € dostanú 

samosprávy na Slovensku na I. polrok a ďalších 30 mil. € v máji. Ďalšie by mali prísť v tomto 

roku, aby neboli ohrozené eurofondy. Preto sme sa k tomu nevracali. 

Ing. Kráľová – niektoré opatrenia sú premietnuté v rozpočtoch. 

 

Hlasovalo sa za zrušenie uznesenia 87/VII/2007 – pri hlasovaní počtu 11: za 1– proti 4– zdržali sa 

6, uznesenie neprešlo. 

Hlasovalo sa za zrušenie uznesenia 6/XII/2006 – pri hlasovaní počtu 11: za 1 – proti 6 – zdržali sa 

4 – uznesenia neprešlo. 

 

Ing. Jánoška potom predložil návrh na vyslovenie dôvery primátorovi mesta. 

Dr. Borovský – mňa zvolili občania a poslanci takéto niečo nemôžu schvaľovať. 
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Ing. Jánoška – vyslovenie dôvery – nedôvery, aj keď neprejde, ide o to, či si z toho ty niečo 

zoberieš (vymenoval za akých podmienok je možné odvolať primátora). Osobne nedôverujem 

primátorovi za porušovanie zákonov a ani JUDr. Bolješikovi za stanovisko týkajúce sa 

nepreplatenia preplatkov občanov pod správou bytového družstva. 

Dr. Borovský – ja nepoznám v zmysle zákona 369 žiadny §, na základe ktorého mám dať hlasovať. 

Ing. Jánoška – ja, ako poslanec, v zmysle rokovacieho poriadku nemôžem dať návrh o vyslovení 

dôvery? Aby sa ľudia dozvedeli, s kým má MsZ do činenia, čo sa tu deje. 

Ing. Prievozník – je to nezmysel. 

Ing. Jánoška – dávam návrh, aby Ing. Prievozník sa vzdal poslaneckého mandátu. Nikto ani nevie, 

čo sa v rozpočte ide schvaľovať. Buď sa nájdu finančné prostriedky, a ak nie, tak sa vráťme 

k meritu veci. 

Dr. Borovský – to potom ale hociktorí poslanec môže dať hlasovať o dôvere poslanca. 

Ing. Jánoška – ja len hľadám tie peniaze, aby nezostali na meste. Dal som návrh navýšiť 

športovcom. Kde je aj efekt toho šetrenia, čo spomínal Keller? 

Dr. Borovský – 56 tis. € bol návrh – dá sa to zrealizovať? 

Ing. Kráľová – dali sme na cestné a potom v priebehu roka by sme to vyrovnali. 

p. Sabová – to nie je možné. 

Ing. Kramárik – nakoľko je táto položka sporná, navrhujem rokovať o zvýšení na 56 tis. €, 

Ing. Jánoška – presunúť z verejnej správy, 

p. Sabová – my musíme mať bežný výdavok nižší ako je bežný príjem. 

Ing. Jánoška – nech sa prejde na provizórium roku 2009. 

Dr. Borovský – ak by sme šli na provizórium, môžeme sa rozlúčiť s prostriedkami z eurofondov. 

podmienkou je schválený rozpočet. Schváliť to takto, ale počítať s tým, že tí športovci budú mať 

tých 56 tis. €. 

p. Sabová – máme aj rezervu – transakcie verejného dlhu. 

Ing. Kráľová – navrhujem: v tých špeciálnych službách ponížime, upravíme to športovcom. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č. 108/XII/2009. 

 

5. Príspevok na letný medzinárodný kemp 
 

 Materiál uviedla Ing. Kráľová. Rada školy pri ZŠ na Školskej ul. vo Vrbovom si dala 

žiadosť o príspevok na letný medzinárodný kemp vo výške 1 679 €. Primátor odporučil schváliť 

1 200 €. 

Stanovisko komisie pre financie, majetok mesta a podnikanie: odporúča zapracovať do rozpočtu 

príspevok vo výške 1 200 € pre ZŠ Školská ul., zvyšok odporúča získať sponzorsky. 

 

Rozprava: 

Ing. Duračka – máme na to v rozpočte? 

Ing. Kráľová – máme položku na rozpočtové organizácie. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č. 109/XII/2009. 

 

6. Dodatok k štatútu mesta 
 

 Materiál predniesol Dr. Kýška. Na zasadnutiach MsZ zaznela požiadavka zmeniť počet 

poslancov MsZ zo súčasného počtu 13 na 11 poslancov. Pokiaľ chce MsZ zmeniť počet poslancov, 

je nutné uskutočniť aj zmenu Štatútu mesta Vrbové, ktorý definuje počet poslancov MsZ. 

 

Rozprava: 

Ing. Duračka – vraciame sa k jednému volebnému obvodu a k 11 poslancom, 
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Ing. Jánoška – § 11 zákona 369 hovorí, že na celé volebné obdobie určí MsZ pri počte 5000–10000 

obyvateľov 11–13 poslancov. Vo volebnom období 2002–2006 bolo 12 a boli problémy pri 

hlasovaní. Už vtedy sa hovorilo o tom, aby sa vrátilo späť. Určiť uznesením počet 11 poslancov a 1 

volebný obvod. 

Dr. Kýška – štatút je vyššia norma ako uznesenie, mal by byť dodatok k štatútu.  

Ing. Jánoška – zákon je viac. 

Dr. Borovský – malo by byť uznesenie o zmene štatútu a ďalšie uznesenie, že MsZ schvaľuje 

1 volebný obvod. 

Ing. Keller – MsZ „určí“, nie „schvaľuje“. 

 

Boli prečítané a prijaté uznesenia č. 110/XII/2009 a č. 111/XII/2009. 

 

7.  R ô z n e 
 

 V bode Rôzne nebol predložený žiaden materiál. 

 

8. Interpelácie poslancov 
 

Ing. Jánoška – chcem sa ešte vrátiť k tej výročnej správe – sú tam štylistické chyby, niekde je 

uvedené mesto, inde zasa obec. Sú tam zrejme aj chybné dátumy týkajúce sa rozpočtu mesta, 

výdavky na MsP ap. 

Dr. Borovský – keď sa všetko upokojí, prečíta sa to a chyby sa odstránia. 

•  

p. Halama – či sa robilo niečo s tým asfaltom na Šteruskej ceste, už tam došlo aj ku kolízii. 

Dr. Borovský – neviem teraz povedať, od 15. 12. 2009 je krátky termín. Budeme to reklamovať 

u p. Mezníka. 

Ing. Duračka – bolo by dobré niečo vymyslieť, informovať o tom, čo sa urobilo – neurobilo 

s úlohami v rámci interpelácií. Nejaký systém. 

Dr. Borovský – ak sú tu vedúci útvarov, vedia o tom. Navrhujem, aby p. Beličková robila krátke 

výpisy, dala vedúcim a po kontrole opatrení to prečítala čo sa urobilo. 

Ing. Keller – to treba dať kompetentnému človeku. 

Ing. Jánoška – zástupcovi primátora. 

Dr. Borovský – hl. kontrolórka hovorí, že si to zoberie „pod palec“. 

•  

Ing. Jánoška – dostal som ponuku na mestské LED osvetlenie, na svietidlá za 195 €. Neviem, 

komu to mám dať, treba to dať kompetentným. 

Dr. Borovský – rekonštrukciu sme v meste robili pred 3–3,5 rokmi. Sú tam nové úsporné svietidlá. 

Odzrkadlilo sa to už aj v platbách. 

Ing. Jánoška – ja som to sľúbil, že to na MsZ prednesiem. Kto má záujem, pošlem to meilom. 

•  

p. Rakús – ten konkurz na Vetese – čim dlhšie bude prebiehať, tým menej peňazí sa ujde. 

Dr. Gajňáková – Dr. Volár potrebuje zhromaždiť majetkovú podstatu. On má aj iné súdne spory. 

p. Rakús – ak to bude trvať 3 roky, tak  z tých 900 tis. aj z našich peňazí nám nič nezostane. 

A potom, tie peniaze čo boli vyplatené občanom pod správou Vetesu, z čoho boli vyplatené? 

Ing. Kráľová – z rezervného fondu. 
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9. Návrh na uznesenia 
 

Uznesenie č. 108/XII/2009 

  

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– schvaľuje –  

návrh Programového rozpočtu (finančného) na rok 2010 – 2012 

– a berie na vedomie – 

odborné stanovisko hlavnej kontrolórky mesta k návrhu rozpočtu na roky 2010 – 2012. 

 

prítomní: 11 

za: 8      proti: 0              zdržali sa: 3 

J. Bukovčák, A. Červeňanský,      Ing. J. Duračka, 

P. Halama, Ing. D. Dalošová,       P. Rakús, 

Ing. J. Jánoška, Ing. M. Keller,      Ing. J. Tomčík 

Ing. A. Kramárik, Ing. J. Prievozník 

 

 

Uznesenie č. 109/XII/2009 

  

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– schvaľuje –  

finančný príspevok na letný medzinárodný kemp pre deti Základnej školy, Školská 4 vo Vrbovom 

vo výške  1 200 €. 

 

prítomní: 11 

za: 11        proti: 0  zdržali sa: 0 

J. Bukovčák, A. Červeňanský, Ing. J. Duračka, 

P. Halama, Ing. D. Dalošová,  P. Rakús,  

Ing. J. Jánoška, Ing. M. Keller, Ing. J. Tomčík 

Ing. A. Kramárik, Ing. J. Prievozník 

 

 

Uznesenie č. 110/XII/2009 

  

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– schvaľuje –  

zmenu Štatútu mesta Vrbové č. 1 nasledovne: 

text v § 11 bod 3: „Počet poslancov Mestského zastupiteľstva vo Vrbovom je dvanásť, od volieb 

v roku 2006 trinásť“, 

sa nahrádza textom: 

„Počet poslancov Mestského zastupiteľstva vo Vrbovom je trinásť, od komunálnych volieb v roku 

2010 jedenásť“. 

 

prítomní: 11 

za: 11        proti: 0  zdržali sa: 0 

J. Bukovčák, A. Červeňanský, Ing. J. Duračka, 

P. Halama, Ing. D. Dalošová,  P. Rakús,  

Ing. J. Jánoška, Ing. M. Keller, Ing. J. Tomčík 

Ing. A. Kramárik, Ing. J. Prievozník 
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Uznesenie č. 111/XII/2009 

  

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– určuje –  

pre komunálne voľby v roku 2010 do orgánov samosprávy obcí 1 volebný obvod s počtom 

poslancov 11 v súlade s § 9 ods. 3 zákona SNR č. 346/1990 Zb. o voľbách do orgánov samosprávy 

obcí v platnom znení. 

 

prítomní: 11 

za: 11        proti: 0  zdržali sa: 0 

J. Bukovčák, A. Červeňanský, Ing. J. Duračka, 

P. Halama, Ing. D. Dalošová,  P. Rakús,  

Ing. J. Jánoška, Ing. M. Keller, Ing. J. Tomčík 

Ing. A. Kramárik, Ing. J. Prievozník 

 

10. Záver 
 

  Body, ktoré poslanci v programe schválili, boli prerokované a boli k nim prijaté 

uznesenia. Zasadnutie ukončil primátor o 18.45 hod. 

 

Vo Vrbovom, 14. januára 2010  

 

Zo záznamu na diktafóne prepísala: Beličková 

 

 

..................................................     .................................................. 

 PaedDr. Patrik Kýška                 PaedDr. Ivan Borovský 

      prednosta MsÚ      primátor mesta 

                        v.r.                                                                                      v.r. 

                

 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

1.   Ing. Ján Jánoška, v.r.      ................................................. 

 

2.   Anton Červeňanský      ................................................. 


